
Referat af ekstraordinært afdelingsmøde, Afdeling 15, onsdag d. 7. juni 2023 
Tilstede: 11 husstande 
 
 

Afdelingsbestyrelsen: 
Stine Frederiksen 
Martin Graversen 
Mikkel Schulz 
Sara Fontani 
 

 Administrationen mv.: 
Torben Brandi 
Tina Gregersen (ref.) 
 

 
   Dagsorden 

1. Velkommen 
2. Valg af dirigent 
3. Valg af stemmeudvalg 
4. Behandling af forslag om lade standere til elbiler 
5. Eventuelt 

 
Ad 1 
Torben byder velkommen og introducerer, hvad der skal ske i dag – grunden til indkaldelsen er, at Bolig- og 
Planstyrelsen har givet tilsagn om tilskud til etablering af ladestandere. 
 
Ad 2 
Torben Brandi vælges som dirigent. 
 
Ad 3 
Rune nr. 163 og Jan nr. 285 vælges til stemmeudvalg. 
 
Ad 4 
Torben Brandi fortæller om, hvor ladestanderne optimalt kunne placeres – det er et oplæg, der kan ændres. 
Han fortæller desuden om økonomien. Hvis der stemmes ja, skal der etableres et udvalg. Der er forespurgt 
ved tre firmaer, og det var Homecharge/Dansk Kabeltv, der var billigst.  Anbefalingen fra BL er, at man selv 
ejer infrastrukturen, og det er derfor det, der er forespurgt på. 
 
Diverse spørgsmål fra beboere besvares: 
 
Hvis lade standeren går i stykker, er rep. så det med i administrationsbidraget? Svar: Ja 
 
Er der elbiler i afdelingen? Svar: Det ved vi ikke, men tendensen er, at der kommer flere elbiler. 
 
Har I overvejet, om der er ladestandere i området, og er det overhovedet rentabelt? Svar: Det har vi ikke 
taget højde for. Hvis der kommer standere op i afdelingen, skal man ikke betale noget med denne løsning, 
hvis den ikke bliver brugt. 
 
Hvorfor er det lige 6 udtag? Svar: Det er i forhold til, hvad man kan få tilskud til. Men det er ikke den store 
ekstrainvestering, da det er gravearbejdet, der er den største udgift. 



 

 

Hvorfor er det ikke Østjysk Bolig der betaler for det? Svar: Det kan ikke lade sig gøre, da der på nuværende 
tidspunkt ikke er økonomi til det i organisationen.  
 
Hvilken pris vil der komme på strømmen? Svar: Der er en aftale på strøm lavet i økonomiafdelingen, det vil 
være den pris, der tages udgangspunkt i. 
 
Hvor lang tid vil gravearbejdet tage? Svar: Det vil ca. tage en uge. 
 
Hvordan ved vi, hvem der kan lade på standerne?  Svar: Det er noget, der bliver styret af systemet. 
 
 
Afstemning: 
Ja: 10 
Nej: 12 
Blanke:  
 
Forslaget vedtages derfor ikke. 
 
 
Evt. 
Ingen kommentarer 


